
 
Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 
 
 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 18 listopada 
2008 roku do dnia 17 grudnia 2008 roku. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Przyjaciół Dziedzic 
z prośbą o dofinansowanie Muzeum Regionalnego w Barlinku Filia w 
Dziedzicach. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z Prezesem 
Stowarzyszenia i kustoszem Muzeum Regionalnego w Barlinku. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 
dofinansowanie koncertu organizowanego przy współpracy BOK w Barlinku. 
Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG nr 1 w Barlinku z prośbą o 
dofinansowanie w kwocie 200,00 zł  nagród w II Powiatowym Konkursie 
Językowym "Bawiąc, uczyć". Burmistrz postanowił przekazać nagrody rzeczowe 
na w/w konkurs. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa śydowo z prośbą o 
dofinansowanie na organizację Mikołajek dla dzieci, kwotą to 1000,00 zł. 
Burmistrz wyraził zgodę i przyznał wnioskowaną kwotę. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Łubianka z prośbą o 
dofinansowanie w kwocie 400,00 zł zakupu piłek do noŜnej i siatkówki oraz 
czajnika bezprzewodowego. Pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na 
powyŜsze. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Mostkowo z prośba o 
dofinansowanie w kwocie 600,00 zł zakupu słodyczy i napojów na zabawę 
Mikołajkową. Pozytywnie rozpatrzył wniosek i przyznał wnioskowaną kwotę. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komendy Powiatowej Policji z 
Myśliborza o dofinansowanie działalności w roku 2009. Burmistrz postanowił 
zaprosić Komendanta KPP na spotkanie, celem wyjaśnienia przedmiotowego 
wniosku. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa z Osiny z prośbą o wsparcie 
finansowe na zakup kuchenki gazowo - elektrycznej do świetlicy. Burmistrz 
rozpatrzył wniosek negatywnie, gdyŜ w obecnym budŜecie nie ma środków 
finansowych na przedmiotowy zakup. Wniosek moŜe być rozpatrzony w 
przyszłorocznym budŜecie. Jednocześnie Burmistrz informuje o terminach, do 
których naleŜy składać wnioski w spr. potrzeb sołeckich, aby mogły być 
zaplanowane w budŜecie. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej zmieniającą 

uchwałę w spr. uchwalenia "Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Barlinek na 
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lata 2007 - 2013" (Wieloletni Program Inwestycyjny). Polecił dodatkowo o 
sporządzenie opisów dla inwestycji planowanych do realizacji w roku 2009, dla 
których planowane jest pozyskanie środków zewnętrznych. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ograniczenia zakresu rzeczowego 
planowanej do realizacji dokumentacji projektowej termomodernizacji byłej SP w 
Dziedzicach ( zadanie:" Przystosowanie budynku byłej SP w Dziedzicach dla potrzeb 
mieszkańców sołectwa Dziedzice"). Burmistrz pozytywnie zaakceptował zmianę 
zakresu rzeczowego przedmiotowego zadania. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. kontynuacji przygotowań do realizacji 
kompleksu boisk wielofunkcyjnych przy PG nr 1 u. Leśna 10 w ramach programu 
"Moje boisko Orlik 2012". Burmistrz polecił wystosować pismo do Urzędu 
Marszałkowskiego z informacją o przesunięcie planów realizacji projektu w ramach 
programu "Moje boisko Orlik 2012". 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wybór inspektora nadzoru na zadanie 
pn. "Budowa promenady spacerowo - rowerowej wraz z zagospodarowaniem terenu 
nad Jeziorem Barlineckim na cele turystyczno - rekreacyjne". Wpłynęły dwie oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą Pana Grzegorza Salamandry na kwotę 
brutto 11.468,00 zł. Wpłynęła równieŜ jedna oferta na nadzór w zakresie 
elektrycznym Pana Grzegorza Józefowicza na kwotę 4.392,00 zł brutto, która 
Burmistrz przyjął pozytywnie. Burmistrz postanowił przygotować i zawrzeć stosowne 
umowy. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem wykonawcy, firma Anmit ze Szczecina 
z prośbą o przedłuŜenie terminu wykonania zamówienia, dot. budowy systemu 
monitoringu miejskiego w Barlinku, gdyŜ rozszerzył się zakres wykonywanych prac. 
Burmistrz wyraził zgodę na przedłuŜenie terminu zakończenia całego zadania o 7 dni, 
jednocześnie podpisując stosowny aneks do umowy. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przygotowania zlecenia dla projektanta 
Andrzeja Zawistowskiego z Okonka na uzyskanie pozwolenia na budowę boiska 
wielofunkcyjnego przy SP Nr 1 w Barlinku (w wysokości 4.500,00 zł brutto). 
Burmistrz wyraził zgodę na przedmiotowe zlecenie i postanowił sporządzić stosowna 
umowę. Jednocześnie RI wystąpi z wnioskiem do Skarbnika o zabezpieczenie w/w 
środków finansowych. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców ul. Sosnowej w Barlinku 
informującym o gotowości partycypacji w kosztach budowy. Po analizie Burmistrz 
polecił wycenić koszty tymczasowego utwardzenia drogi w technologii tłuczniowej 
oraz wykonania odwodnienia, celem podjęcia dalszych działań. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy drogi gminnej od m. 
Równo do m. Laskówko. W związku z niedotrzymaniem terminu wyznaczonego na 
dzień 12.11.2008 r. zakończenia robót na przedmiotowe zadanie, Burmistrz 
postanowił wezwać do wykonawcę do przedłoŜenia w terminie pilnym szczegółowego 
harmonogramu realizacji prac budowlanych na przedmiotowym zadaniu oraz 
określenia ostatecznego terminu zakończenia inwestycji. Jednocześnie nadmienia, iŜ 
opóźnienie robót moŜe spowodować utratę dofinansowania dla Gminy Barlinek z 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. zlecenia oceny stanu technicznego 
obiektu byłej Szkoły Podstawowej w Dziedzicach. Na elewacji południowej budynku 
pojawiło się pękniecie równoległe do połaci stropodachu, biegnące przez cała długość 
elewacji. Koszt usługi oceny stanu technicznego wynosi 350,00 zł. Burmistrz wyraził 
zgodę na powyŜsze i postanowił zlecić wykonanie oceny stanu technicznego w/w 
budynku. 



 3 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy ścieŜki rowerowej z Barlinka 
do Krzynki. Szacuje się, ze wartośc wykonania dokumentacji projektowej na budowę 
ścieŜki rowerowej z Barlinka do Krzynki nie przekroczy wartości 14.000,00 EURO. 
Burmistrz postanowił przygotować zaproszenia do składania ofert na wykonanie 
przedmiotowej dokumentacji. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. zniszczenia drogi w m. Płonno nr 
działki 291/1 przez firmę RolSar Sp. z o. o. z Sarnika. Burmistrz postanowił wezwać 
w/w firmę do wydania przedmiotowego terenu z okazaniem słupków geodezyjnych 
wraz z przywróceniem drogi do stanu prawnego. Wydanie terenu nastąpi protokołem 
zdawczo - odbiorczym w dniu 08.12.2008 roku. W przypadku nie wydania terenu 
gmina wystąpi na drogę postępowania sądowego. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. ustalenia warunków zabudowy dla 
inwestycji polegającej na budowie i montaŜu podestu magazynowego do transportu 
pionowego oraz wykonania otworu drzwiowego na ścianie szczytowej istniejącego 
budynku przy ul. Jeziornej działka nr 238 obr. 2 w związku z art.43 ust.2 ustawy o 
drogach publicznych. Burmistrz postanowił wezwać wnioskodawcę do konsultacji w 
przedmiotowej sprawie, celem wyjaśnień i podjęcia stosownej decyzji. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia warunków zabudowy na 
przebudowę partii wejściowej budynku mieszkalnego jednorodzinnego oraz budowie 
wejścia na ganek przy ul. Podgórnej 12 (działka nr 445/3) obejmującej pas drogowy 
działki nr 459. Po analizie Burmistrz wydal negatywną opinię, do czasu uregulowania 
stanu prawnego przedmiotowego terenu. Burmistrz zobowiązał inspektora RG do 
przeprowadzenia stosownego procesu, celem uregulowania stanu prawnego i 
wystąpienia do wnioskodawców z pismem informującym o moŜliwości dokupienia 
bądź dzierŜawy przedmiotowego terenu. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. zmiany terminu wykonania 
przedmiotu umowy- budowa systemu monitoringu miejskiego w Barlinku. wyraził 
zgodę na przesunięcie terminu wykonania powyŜszego do dnia 01 grudnia 2008 roku. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaakceptował ostateczną wersję projektu budowy 
Promenady nad Jeziorem Barlineckim. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z harmonogramem rzeczowo - finansowym 
wykonania umowy o prace projektowe dot. zagospodarowania parku oraz 
infrastruktury kulturalno - sportowej we wsi Mostkowo, wykonanym przez firmę 
AFIX ze Szczecina. Burmistrz pozytywnie zaakceptował przedmiotowy 
harmonogram. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem projektu oświetleniowego we wsi 
Mostkowo. Burmistrz przyjął pozytywnie przedmiotowy projekt. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy chodnika przy ul. 
Kombatantów. Burmistrz postanowił zlecić geodecie Henrykowi Kądziołce dokonanie 
przekwalifikowania gruntu na potrzeby budowy nowego chodnika celem uzyskania 
pozwolenia na budowę. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy sieci wodno - kanalizacyjnej 
na działkach o nr 270/5, 271/5, 272/4, 273/24 obr.1 Barlinek. Burmistrz postanowił 
poinformować firmę "Budowlanka" Sp. z o.o. z GiŜyna, iŜ inwestycja polegająca na 
budowie sieci wodno - kanalizacyjnej na działkach o nr ew. 273/10, 277/5, 277/12, 
292/19, 312, 552/2 obr. 1 Barlinek planowana jest do zrealizowania do końca 2011 
roku i jest to zgodne z WPI uchwalonym uchwała Nr XV/137/2007 Rady Miejskiej w 
Barlinku. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o zawarcie umowy na 
budowę sieci wodociągowej na działce nr 77/1 w m. Krzynka. Burmistrz postanowił 
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poinformować wnioskodawców, iŜ obecnie zachodzą zmiany w strukturze zarządzania 
zaopatrzenia w wodę i odprowadzaniem ścieków na terenie Gminy Barlinek poprzez 
utworzenie Spółki Prawa Handlowego, która wykonywać będzie zadania Gminy w 
tym zakresie począwszy od 01.01.2009 roku. W związku z powyŜszym przedmiotowa 
umowa będzie mogła być zawarta z nowo powstałą Spółką w miesiącu styczniu 2009 
roku. 

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. prowadzonego procesu 
wydzielenia pasa drogowego ul. Zielnej w Barlinku. Gmina Barlinek wystąpiła do 
właścicieli działek przyległych do działki nr 592/2 połoŜonej w Barlinku przy ul. 
Zielnej stanowiącej własność Gminy Barlinek z ofertami wykupu części terenu na 
przedmiotowej działce. Brak jednak odzewu ze strony właścicieli. Burmistrz 
postanowił prowadzić postępowanie wydzielenia pasa drogowego ul. Zielnej oraz 
zobowiązał RGM do wystąpienia do tych osób o naliczenie czynszu za 
bezumowne korzystanie z terenu i przedstawienie projektu umowy dzierŜawy na 
zajmowany teren. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. tematów sesyjnych na 
listopad b/r. Informacje w spr. decyzji planistycznych, których nie wydano w roku 
2008; nie wypłacono odszkodowań za obniŜenie wartości działki w związku z 
uchwaleniem lub zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego; 
nie było w r/b zgłoszeń Ŝądań przez właścicieli lub wieczystych uŜytkowników 
nieruchomości wobec Gminy z tytułu niemoŜliwości bądź istotnego ograniczenia 
korzystania z nieruchomości w związku z uchwalaniem lub zmianą miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego. PowyŜsze postanowił skierować do Rady 
Miejskiej. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią radcy prawnego, iŜ w oparciu o ustawę z 
dnia 28.09.1991 r. o lasach - sprzedaŜ lasów, gruntów znajdujących się w 
zarządzie Lasów Państwowych moŜe odbywać się w drodze przetargów. 
Burmistrz postanowił poinformować Nadleśnictwo Choszczno, Ŝe Gmina Barlinek 
jest zainteresowana nabyciem gruntu, na którym znajduje się ujęcie zaopatrywania 
w wodę wsi Niepołcko. Do czasu nabycia przedmiotowego gruntu wystąpi do 
Nadleśnictwa o jego przekazanie w uŜytkowanie. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. 
Niepodległości 33 w Barlinku o sprzedaŜ przyległej nieruchomości gruntowej 
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 233/4. Na teren obejmujący działkę nr 
261/1 i sąsiedni nie ma obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, natomiast opracowana jest koncepcja zagospodarowania działki nr 
233/4. Burmistrz postanowił przygotować do sprzedaŜy teren w gracach zgodnych 
z koncepcją zagospodarowania działki nr 233/4. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Nowogródek 
Pom. z prośbą o rozpoczęcie procesu sprzedaŜy działek gruntu nr 53/8 o pow. 
0,0289 ha i 53/7 o pow. 0,0512 ha połoŜonych w Mostkowie. Burmistrz Barlinka 
postanowił przystąpić do procesu sprzedaŜy przedmiotowych działek o czym 
poinformuje wnioskodawcę. O terminie przetargu poinformuje kolejnym pismem. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zachodniopomorskiego Zarządu 
Melioracji i Urządzeń Wodnych w Szczecinie o przekazanie w drodze darowizny 
nieruchomości gminnych, działka nr 585 obr. Łubianka i nr 145 obr. Moczydło 
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(wody płynące). Burmistrz postanowił złoŜyć na sesję grudniowa br Rady 
Miejskiej projekt uchwały o wyraŜeniu zgody na nieodpłatne przekazanie wyŜej 
wymienionych działek gruntu, o czym poinformuje wnioskodawcę. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. drogi dojazdowej przy ul. Lipowej 
w Barlinku (działka nr 576/44) i wnioskami osób fizycznych, Państwa Jagielskich 
i Kurek zam. przy ul. Lipowej w przedmiotowej sprawie. Po analizie Burmistrz 
postanowił przygotować działkę nr 576/44 do procesu sprzedaŜy w trybie 
bezprzetargowym i zobowiązał RG do przygotowania stosownego projektu 
uchwały Rady Miejskiej. 

8. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
gruntowej przeznaczonej do oddania w uŜytkowanie wieczyste, ozn. w ewidencji 
gruntów działką nr 477/12 o powierzchni 2,6462 ha połoŜonej w Barlinku przy ul. 
Sienkiewicza. 

9. Burmistrz zobowiązał RG to przeprowadzania raz w roku niezapowiedzianej 
kontroli w sołectwach  

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PKP S.A. Oddz. Szczecin dot. 
propozycji odnośnie formy przekazania na mienie Gminy Barlinek nowo 
wydzielanych działek przedstawionych na projekcie podziału działek nr 151 i nr 
64 obr. Mostkowo. Po analizie Burmistrz zaakceptował przedłoŜoną propozycję 
przekazania działek nr 151/3, 151/6, 151/7, 151/8, 64/3, 64/5 na mienie Gminy 
Barlinek za wygaszenie zaległości podatkowych. Jednocześnie Burmistrz 
proponuje przejęcie działki nr 151/4 z zapewnieniem przez Gminę nieodpłatnej 
słuŜebności dostępu zabudowanej działce nr 151/1. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem Burmistrza Strzelec Kraj. o 
przystąpieniu do zmiany studium mpzp. Burmistrz nie wniósł Ŝadnych uwag do 
przedmiotowego zawiadomienia. 

12. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do zbycia w trybie bezprzetargowym, część działek nr 292/3, 
292/4, 292/12, 292/15 i 292/16.  

13. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do sprzedaŜy połoŜonej w Mostkowie, oznaczonej w ewidencji 
gruntów działką nr 53/29 o pow. 0,0650 ha. Cena wywoławcza działki gruntu 
została ustalona na kwotę 23910,00 łącznie z podatkiem VAT. 

14. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do zbycia w trybie bezprzetargowym, działka gruntu połoŜona w 
Barlinku przy ul. Górnej w celu poprawienia warunków zagospodarowania 
przyległej nieruchomości.  

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego procesu sprzedaŜy działki 
nr 159 obr. Płonno w związku z wnioskiem osoby fizycznej zam. Mostkowo 10. 
Na działce nr 159 znajduje się zbiornik ppoŜ, Komendant Miejsko Gminny 
OSPRP wydał opinię, iŜ likwidacja zbiornik i pozostawienie jedynie 
dotychczasowej sieci hydrantowej powinno być potwierdzone odpowiednim 
protokółem z przeglądów i badania parametrów instalacji wodociągowej 
przeciwpoŜarowej przez dostawcę wody do celów przeciwpoŜarowych. 
Komendant stoi na stanowisku pozostawienia ppoŜ w m. Płonno. W związku z 
powyŜszym Burmistrz negatywnie opiniuje wniosek osoby fizycznej dot. 
sprzedaŜy działki nr 159 obr. Płonno 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. toku postępowania w związku z 
nie rozebraniem przez Stefańskiego Mirosława zam. Barlinek ul. Ogrodowa 17 
budynku, na budowę którego nie miał pozwolenia przy nabywaniu od Gminy 
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Barlinek działki nr 669/1 obr. 1 Barlinek. Pan Stefański zobowiązał się do 
wyburzenia przedmiotowego budynku na własny koszt w terminie jednego roku. 
W przypadku nie wywiązania się z powyŜszego obowiązku, zgodnie z zapisem w 
akcie notarialnym Gmina Barlinek uprawniona jest do wystąpienia do wszelkich 
organów w celu uzyskania zgody na wyburzenie, wstępu na działkę nr 669/1 oraz 
dokonania wyburzenia tego budynku na koszt kupującego. Wierzytelność Gminy 
w związku z powyŜszymi uprawnieniami Gminy została zabezpieczona hipoteka 
w kwocie 50.000,00 zł. Burmistrz postanowił podjąć w/w działania, które 
skonsultuje z radcą prawny w/m. O podjętych czynnościach poinformuje  
właściciela działki 669/1 obr. 1 Barlinek. 

17. Burmistrz zapoznał się z kolejnym wnioskiem osób fizycznych zam. ul. Strzelecka 
33 o umoŜliwienie kupna gruntu na działce nr 642/1 obr. 2 Barlinek. Burmistrz 
negatywnie opiniuje wniosek i podtrzymuje swoje stanowisko z dnia 18 września 
b/r, gdzie informował wnioskodawców, iŜ prowadzona jest procedura 
administracyjna polegająca na przygotowaniu decyzji o warunkach zabudowy i 
zagospodarowania terenu na przygotowanie przedmiotowej działki pod budynek 
socjalny. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z nowymi stawkami ze energię cieplną, które 
przedstawiła firma ZPU "Eko - Energia" z Barlinka. Burmistrz postanowił 
zorganizować spotkanie z Panem Weraksą, celem omówienia przedstawionych 
stawek. Jednocześnie Burmistrz polecił wystosować zapytania ofertowe na 
dostawę energii cieplnej do świetlic w Rychnowie i Lutówku. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 
 

1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie waloryzacji czynszu od dnia 01 
stycznia 2009 r. z tytułu dzierŜawy lub najmu nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Barlinek o wskaźnik wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych w 
okresie I –III kwartałów 2008 r. w wysokości 4,4 %. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierŜawy cz. działki nr 526 o 
łącznej pow. 1,387,35 m2 w drodze przetargu nieograniczonego na czas 
nieoznaczony. Burmistrz zobowiązał prezesa PGK Sp. z o.o. do wystąpienia z 
zapytaniem do wszystkich właścicieli działek przyległych do działki nr 526, czy 
zainteresowani są dzierŜawą przedmiotowego gruntu. Jednocześnie Burmistrz 
postanowił wystąpić do Rady Miejskiej z prośbą o opinię w sprawie 
przygotowanego projektu uchwały dot. oddania w dzierŜawę działki 526 połoŜonej 
przy ul. Leśnej w Barlinku na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym, na 
rzecz dotychczasowych dzierŜawców. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierŜawienie 
nieruchomości zabudowanej oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 177/4 o 
pow. 0,13 ha połoŜoną w śelicach obrębie Jarząbki na okres 4 lat jak równieŜ 
prośba o przeprowadzenie remontu bieŜącego. Burmistrz negatywnie rozpatrzył 
wniosek, nie przedłuŜył umowy dzierŜawy. Postanowił przejąć nieruchomość. 
Została podjęta uchwała o sprzedaŜy w/w nieruchomości w drodze przetargu, 
która zostanie zrealizowana za ok. 4 miesiące. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 
wydzierŜawienie działki nr 231, 254 oraz cz. dz. nr 241, o łącznej pow. 3,761 ha 
na cele rolne połoŜone w obrębie 1 miasta Barlinka. Burmistrz postanowił 
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skierować stosowny projekt uchwały o dzierŜawę na czas nieoznaczony, 
bezprzetargowo dla dotychczasowego dzierŜawcy. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierŜawy części dz. nr 195 o pow. 
9,52 m2, połoŜonej w obrębie 2 miasta Barlinka przy ul. Rynek. Wydał 
zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości do oddania w dzierŜawę w drodze 
bezprzetargowej na czas nieoznaczony zgodnie z podjętą uchwałą RM w/w 
sprawie. Stawkę czynszu ustala się zgodnie z zarządzeniem Burmistrza nr 36/2008 
z 12 marca 2008 r. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. dzierŜawy cz. dz. nr 660/1 o pow. 
152 m2, połoŜonej w obrębie 2 miasta Barlinka przy ul. Sportowej. Postanowił 
wydać zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości do oddania w dzierŜawę w 
drodze bezprzetargowej na czas nieoznaczony zgodnie z podjętą uchwała RM w 
w/w sprawie. Stawkę czynszu ustalono zgodnie z zarządzeniem Burmistrza nr 
36/2008 z 12 marca b/r. Jednocześnie Burmistrz zobowiązał RG do przedstawienia 
opinii, co do zasadności zbycia części przedmiotowego terenu na rzecz 
dotychczasowego dzierŜawcy. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze spr. dzierŜawy cz. dz. nr 761/20 o pow. 18 m2, 
połoŜonej w obrębie 2 miasta Barlinka przy ul. Pełczyckiej stanowiącej własność 
Gminy Barlinek administrowanej przez BTBS. Burmistrz podjął zarządzenie w 
sprawie wykazu nieruchomości do oddania w dzierŜawę w drodze 
bezprzetargowej na czas nieoznaczony zgodnie z uchwała RM w/w sprawie.  

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierŜawy działki nr 143 o pow. 1,01, 
połoŜonej w obrębie Łubianka gm. Barlinek. Podjął zarządzenie w spr. wykazu 
nieruchomości do oddania w dzierŜawę w drodze przetargu nieograniczonego na 
czas nieoznaczony zgodnie z podjęta w w/w sprawie uchwała RM. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierŜawy działek nr 787/9, nr 787/13, 
nr 787/14, nr 787/8, nr 787/7 o łącznej pow. 1650 m 2, połoŜonych w obrębie 1 
miasta Barlinek, przy ul. Przemysłowej. Burmistrz postanowił zorganizować 
spotkanie z wnioskodawcami w przedmiotowej sprawie. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem akcji zimowej 2008/2009 i 
zaakceptował go pozytywnie. Jednocześnie zobowiązał inspektora RGM do 
napisania i umieszczenia w prasie lokalnej inf. o prowadzonej akcji zima oraz 
inspektora RI do przedstawienia inf. dot. utrzymania dróg gminnych zimą na 
terenach wiejskich na zebraniu z sołtysami. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z decyzją Starosty Myśliborskiego nakładającą 
karę pienięŜną na Gminę Barlinek za usunięcie dwóch drzew bez zezwolenia. 
Burmistrz postanowił odwołać się od przedmiotowej decyzji do SKO w 
Szczecinie, za pośrednictwem Starosty Myśliborskiego. Burmistrz wnosi o 
ponowne rozpatrzenie, z uwagi na fakt, iŜ nie został uwzględniony interes 
społeczny, decyzja obciąŜy budŜet mieszkańców i gminy. Burmistrz wskazuje, Ŝe 
słuŜby PGK Sp. z o.o. uznały za konieczność wycinkę drzew, z uwagi na 
zagroŜenie Ŝycia i mienia.  

12. Burmistrz Barlinka zobowiązał pracowników Urzędu Miejskiego do sporządzania 
stosownych protokółów fizycznego przekazania wszelkich nieruchomości między 
poszczególnymi referatami. 

13. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. powołania komisji do przejęcia od 
dotychczasowego dzierŜawcy i przekazania nowemu dzierŜawcy ruchomości i 
nieruchomości połoŜonych przy ul. Sportowej w Barlinku. Skład komisji: 
Agnieszka Jaszczak - Kosińska, Katarzyna Wawrzon, Dariusz Ziemichód. 
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14. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. powołania komisji przetargowej do 
przeprowadzenia przetargu pisemnego nieograniczonego na dzierŜawę 
nieruchomości połoŜonych w Barlinku przy ul. sportowej na prowadzenie 
kąpieliska miejskiego, działalności turystyczno - rekreacyjnej i hotelarskiej. Skład 
komisji przetargowej: Amelia Pakosz, Ewa Patrzałek, Cezary KrzyŜanowski, 
Agnieszka Jaszczak - Kosińska. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Swadzimia z prośbą o 
wydzielenie z działki gminnej 97/1 połoŜonej w Swadzimiu na cele rekreacyjne 
dla mieszkańców sołectwa. Burmistrz Barlinka postanowił wystosować pismo do 
Sołtysa z prośbą o przedstawienie opinii Rady Sołeckiej i mieszkańców sołectwa 
w przedmiotowej sprawie. Jednocześnie poinformował, iŜ zostanie skierowany 
projekt uchwały do RM w Barlinku w spr. wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w 
drodze przetargu nieograniczonego część nieruchomości gruntowej o pow. 0,52 ha 
ozn. w ewidencji gruntów działką nr 97/1 obr. Swadzim w związku z 
zainteresowaniem dzierŜawą przedmiotową częścią nieruchomości większej ilości 
osób. 

16. Burmistrz Barlinka postanowił, iŜ w kaŜdym przypadku dzierŜawy, najmu 
nieruchomości gminnych zasadą ma być forma przetargowa. Gdzie RGM 
przygotuje stosowny projekt uchwały Rady Miejskiej. Radni jednak mogą odstąpić 
od takiej formy na rzecz dotychczasowego dzierŜawcy. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej zam. ul. Boczna 4/2 
dot. gruntu pod garaŜem oraz drogi dojazdowej do garaŜu przy ul. Bocznej. Po 
analizie Burmistrz wyraził zgodę na przedłuŜenie umowy dzierŜawy. Zobowiązał 
RGM do przygotowania stosownego projektu uchwały na dzierŜawę na okres 10 
lat. Po zawarciu stosownej umowy dzierŜawy z wnioskodawcą RG przygotuje 
projekt uchwały o sprzedaŜy przedmiotowego terenu. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
zatwierdzenia taryf cen wody i ścieków dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Barlinek na okres 
01.02.2009 r. - 31.01.2010 r. Burmistrz zaakceptował go pozytywnie i postanowił 
skierować do Rady Miejskiej, na sesję grudniową. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem RGM o korektę "Planu przychodów 
i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
2008 roku". Burmistrz zaakceptował go pozytywnie i zobowiązał RGM do 
wystosowania stosownego pisma do Skarbnika w/m. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. 
wydzierŜawienia działki nr 665/49 oraz części działki nr 665/48 na okres 5 lat z 
moŜliwością przedłuŜenia lub ewentualnego kupna z przeznaczeniem na ogródek. 
Po analizie Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iŜ działka nr 
665/48 znajduje się w pasie drogowym, w związku z czym nie ma moŜliwości 
wydzierŜawienia, co do działki nr 665/49 istnieje moŜliwość dosprzedaŜy. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia działki nr 757 o pow. 711 
m2 połoŜonej w obr. 2 m. Barlinka. Dotychczasowy dzierŜawca odmówił zwrotu 
przedmiotu dzierŜawy. Burmistrz Barlinka postanowił skierować sprawę na drogę 
postępowania sądowego o wydanie nieruchomości. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
wyraŜenie zgody na zawarcie kolejnych umów dzierŜaw lub najmu nieruchomości 
na czas nieoznaczony. Burmistrz postanowił przygotować i skierować do Rady 
Miejskiej pakiet stosownych projektów uchwał o dzierŜawy w drodze 
bezprzetargowej na czas nieokreślony na rzecz dotychczasowych dzierŜawców. 
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23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informację Barlineckiego TBS dot. 
nieruchomości przeznaczonych do wydzierŜawienia na czas nieoznaczony w 
trybie bezprzetargowym. Postanowił przygotować i skierować do Rady Miejskiej 
pakiet stosownych projektów uchwał dot. nieruchomości przeznaczonych do 
wydzierŜawienia na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informację PGK Sp. z o.o. w Barlinku dot. 
nieruchomości przeznaczonych do wydzierŜawienia na czas nieoznaczony w 
trybie bezprzetargowym Postanowił przygotować i skierować do Rady Miejskiej 
pakiet stosownych projektów uchwał dot. nieruchomości przeznaczonych do 
wydzierŜawienia na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierŜawy nieruchomości o pow. 
210,00 m2, stanowiącej część nieruchomości Gminy Barlinek oznaczonej w 
ewidencji gruntów działka nr 380/2, połoŜonej w obr. 2 m. Barlinek przy ul. 
Długiej. Umowa dzierŜawy na w/w nieruchomość wygasa w dniu 30 marca 2009 
roku. Burmistrz postanowił przygotować i skierować do RM stosowny projekt 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierŜawy nieruchomości gruntowej o 
pow. 15 m2, stanowiącej część nieruchomości Gminy Barlinek, ozn. w ewidencji 
gruntów działka nr 32/3 połoŜonej w Barlinku przy ul. Dworcowej. Umowa 
dzierŜawy na w/w nieruchomość wygasa w dniu 13 lutego 2009 roku. Burmistrz 
postanowił przygotować i skierować do RM stosowny projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie. 

27. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaŜy nieruchomości - lokalu 
mieszkalnego - stanowiącej przedmiot własności Gminy Barlinek w drodze 
bezprzetargowej na rzecz najemcy. Przedmiotem sprzedaŜy są lokale mieszkalne: 

                  - nr 11, połoŜony w budynku mieszkalnym nr 6 w Barlinku przy ul. 
Paderewskiego 6, w granicach nieruchomości ozn. działką 180/16. 

                  - nr 1, połoŜony w budynku mieszkalnym nr 2 w Moczkowie przy ul. 
Myśliborskiej 2, w granicach nieruchomości ozn. działką 115/12. 

                  - nr 2, połoŜony w budynku mieszkalnym nr 19 w Łubiance, w granicach 
nieruchomości ozn. działką 470/3. 

                  - nr 1, połoŜony w budynku mieszkalnym nr 3a w Barlinku przy ul. Pełczyckiej 3a, 
w granicach nieruchomości ozn. działką 499/1 i 500/29. 

 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami Dyrektorów szkół dot. wniosków 

złoŜone i planowane do złoŜenia w celu pozyskiwania pozabudŜetowych środków 
w poszczególnych szkołach. Burmistrz zobowiązał RI i ROś do zorganizowania 
wspólnego spotkania z Dyrektorami szkół, celem omówienia i opracowania 
wspólnej koncepcji dla moŜliwości pozyskania środków pozabudŜetowych. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. ZFŚS placówek 
oświatowych. Omówił zasady i zagadnienia związane z przedmiotowym 
funduszem. 

3. Burmistrz Barlinka przedstawił i omówił zasady zarządzania mieniem gminnym 
oddanym w zarząd placówkom oświatowym. Pouczył dyrektorów o obowiązku 
stosowania przepisów dot. trwałego zarządu. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z uwagami i wnioskami w spr. finansowania 
placówek oświatowych do budŜetu na 2009 rok. Jednocześnie Skarbnik Barlinka 



 10 

przedstawił Dyrektorom szkół planowane w budŜecie na rok 2009 zadania 
inwestycyjne w placówkach oświatowych. 

5. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierownika ROś, aby organizował wspólne 
spotkania z dyrektorami placówek oświatowych, celem bieŜącego poznawania 
wszelkich potrzeb i wnoszenia ewentualnych uwag. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Referatu Oświaty w/m w spr. 
konkursu ofert na realizację zadań publicznych przez organizacje pozarządowe. 
Poinformował, iŜ wskazane zadania mają rozwiązywać problemy stosownej 
jednostki. W umowie naleŜy zawrzeć stosowny zapis, Ŝe gmina wspiera w 
działaniach daną organizację pozarządową. 

 
 

VII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 
 

1. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. udzielenia upowaŜnienia 
Kierownikowi OPS do prowadzenia postępowania wobec dłuŜników 
alimentacyjnych. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Barlinku w spr. konkursu ofert na realizację zadań publicznych przez organizacje 
pozarządowe. Poinformował, iŜ wskazane zadania mają rozwiązywać problemy 
stosownej jednostki. W umowie naleŜy zawrzeć stosowny zapis, Ŝe gmina wspiera 
w działaniach daną organizację pozarządową. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Barlineckiego Ośrodka Kultury w 
spr. konkursu ofert na realizację zadań publicznych przez organizacje 
pozarządowe. Poinformował, iŜ wskazane zadania mają rozwiązywać problemy 
stosownej jednostki. W umowie naleŜy zawrzeć stosowny zapis, Ŝe gmina wspiera 
w działaniach daną organizację pozarządową. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu na budowę Cmentarza 
Komunalnego w Barlinku. Burmistrz zobowiązał Prezesa PGK Sp. z o.o. w 
Barlinku do uregulowania spraw związanych z wszelkim zagospodarowaniem 
terenu wokół nagrobków na cmentarzu komunalnym i do złoŜenia stosownego 
wniosku o zamknięcie Cmentarza przy ul. Gorzowskiej. Następnie RGM 
przygotuje projekt uchwały Rady Miejskiej w przedmiotowej sprawie. 
Jednocześnie Burmistrz zobowiązał Prezesa PGK do złoŜenia biznes planu w I- 
wszym kwartale 2009 roku dot. budowy nowego Cmentarza Komunalnego. Do 
półrocza przyszłego roku wszelkie sprawy organizacyjne winny być 
przygotowane. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 
w okresie międzysesyjnym. 

 
     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 
następujące spotkania: 

1. Uczestniczono w Konferencji Regionów Gmin Nadodrza w spr. wspólnych 
projektów unijnych. 

2. Odbyło się spotkanie w spr. wniosku do Interreg IV A dot. budowy Centrum 
Europejskich Spotkań. 

3. Spotkano się z Zarządem Organizacji Przedsiębiorców Barlinek w spr. budŜetu 
Gminy na rok 2009. 

4. Odbyło się spotkanie z firmą Berlin Group Developmen nt. zagospodarowania 
terenów przy ul. 31-go Stycznia. 

5. Zakończyły się Mistrzostwa Grand Prix Barlinka w szachach. 
6. Uczestniczono w uroczystym świecie Krwiodawstwa, które zorganizowane zostało 

przez Klub Honorowych Dawców Krwi "Drzewiarz". 
7. Spotkano się z Prezydentem Gorzowa Wlkp. nt. współpracy miast w zakresie 

spraw gospodarczych. 
8. Odbył się Światowy Dzień Turystyki w Barlinku, na którym został podsumowany 

sezon turystyczny 2008. 
9. Na Zamku KsiąŜąt Pomorskich w Szczecinie odebrane zostało wyróŜnienie 

Zarządu Województwa za realizacje projektu "Barlinek - Europejska Stolica 
Nordic Walking". 

10. Odbyło się spotkanie z firmą Caparo w spr. sytuacji ekonomicznej w zakładzie. 
11. Spotkano się z zarządem firmy Barlinek Inwestycje w spr. sytuacji ekonomicznej 

w zakładzie. 
12. Odbyło się zebranie z sołtysami, na którym omówiono spr. bieŜące oraz 

propozycje planu budŜetu na 2009 rok z uwzględnieniem zadań inwestycyjnych na 
terenach wiejskich. 

13. Uczestniczono w Gali organizowanej przez Polską Organizacją Turystyczną, gdzie 
uzyskano certyfikat za jeden z najlepszych produktów turystycznych krajowych 
pod nazwą Barlinek - Europejska Stolica Nordic Walking". 

14. Odbyło się posiedzenie Komisji Mieszkaniowej, na której dokonano przydziału 
lokali mieszkalnych przez BTBS Sp. z o.o. w nowo budowanym budynku 
mieszkalnym. 

15. Spotkano się z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich Oddz. Pyrzyce, na 
którym omówiono potrzeby zadań remontowo - inwestycyjnych dróg na terenie 
gminy Barlinek i moŜliwości ich realizacji w roku 2009. 

16. Uczestniczono w uroczystym otwarciu Kompleksu Sportowego w Dębnie, 
zrealizowanego w ramach programu Orlik 2012. 

17. Spotkano się ze starostą Myśliborskim i przedstawicielami Starostwa, na którym 
omówiono wspólny projekt inwestycyjny budowę drogi ul. Szosowej i 
Kombatantów. 

18. Odbyło się spotkanie z Enea, na którym uzgodniono potrzeby inwestycyjne 
związane z przebudową sieci na Górnym Tarasie. 

19. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Prywatnej Szkoły Piłkarskiej nt. 
organizacji w okresie zimowym turnusów piłkarskich. 
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20. Został rozstrzygnięty przetarg i spotkano się z nowym dzierŜawcą PlaŜy Miejskiej 
i Hoteliku Pod Sosnami w Barlinku. 

21. Odbyło się podsumowanie Konkursu wiedzy o Barlinku z okazji 730 - lecia 
miasta. 

22. W Przelewicach odbyło się spotkanie Klubu Olimpijczyka, w którym udział wzięli 
równieŜ przedstawiciele Gminy Barlinek. 

23. Spotkano się z Przedstawicielami Związków Zawodowych Bomet Caparo nt. 
ewentualnych zwolnień w zakładzie. 

24. Spotkano się z przedstawicielami TVP Szczecin nt. organizacji wydarzeń 
poświęconych promocji zdrowia w 2009 roku. 

25. Na zaproszenie Burmistrza Ebersvalde uczestniczono w spotkaniu wraz z 
członkami Rady Seniorów z Barlinka z przedstawicielami Rady Seniorów i 
władzami miasta Ebersvalde. 

26. Odbył się Dzień Białej Laski. 
27. Uczestniczono we wręczeniu wyróŜnienia dla Klubu Krótkofalowców przy BOK 

od Zarządu Wojewódzkiego za zajęcie 1 - go miejsca we współzawodnictwie 
wojewódzkim. 

28. Odbyło się Walne Zgromadzenie PGK Sp. z o.o. w Barlinku poświecone zmianom 
kapitałowym w spółce. 

29. Spotkano się z prezesem KS "Lasker" nt. organizacji wydarzeń szachowych w 
2009 roku. 

30. Spotkano się z mieszkańcami ul. Sosnowej nt. zagospodarowania tej ulicy w roku 
2009. 

31. Spotkano się z Dyrektorami szkół w spr. planów remontowych szkół w 2009 roku. 
 


